

မူပိုင် ဂကောံတိုက်ကြံ (ဗါဏ်) ဂွးကပ် မဆေင်စိုပ်ကို ညှင်ဗွာ ပွမပံင်တောံရေင်တွိုင် သွာံ ၂၀၁၅-၂၀၁၇
သွက်ဝံ့မံက်ရုပ်ရဲ ပရေင်ဖောအ်ဗြေပ် မွိုဟ်ဂမ္တိုင် ကောံ သွက်ဝံ့သျှင်ပတိုန် ညှိဒကေပ်ဘဝ ဣပ်မွိုဟ်

ပွမဒိုက်ဝါတ်

သွက်မွိုဟ် ၃.၅ ပြကောဋီကိုဋ်တံ လာင်ဓာတ်ပွတ်တို့ ဆက်စွောံမာန်ကျိုင်တို့ ပွမသုင်စောတ်ပွတ် တတက်ကျိုင်ရေင်။

သွက်တိဇရိယာ
၁၀၀၀၀၀
(ဟာတ်တာ)

ဂံ ကိုန်ချ်
ပိုတိုခိုဟ်ကျိုင်မာန်ရေင်။

သွက်မွိုဟ် ၂.၅

ပြကောဋီကိုဋ်တံ သဇိုင်ဌာန်ဒတန် ဒေသရးတံကို သဇိုင်ပရေင် ရေင်တွိုင်တံ ပိုတိုဝံ့ကျိုင်မာန်ရေင်။

ဖအောန်ဖျေံ ပရေင်ဒိုက်ဝါတ် ဒေသရး

မွိုဟ်ဒိုက်ဝါတ်မဲ့ချင်ဗွာ ၇၆ ကိုပ်ကွံတံဝံ တန်တံဒိုင် အပွဲဒေသရးအိုတ်ရ။ ပွမဖအောန်ဖျေံ ပရေင်ဒိုက်ဝါတ်ကို သွက်ဝံ့သျှင်ပတိုန် ပွမပါပရအ် ပရေင်သာယာတံဂံ နွံပိုက်မံင်ကို အခေါင်အရာပရေင်ပိုန်ဌာပ် ဒိုကိုဗွပ်ဈာဂမ္တိုင်ရ။

မွိုဟ်



နကိုအရီအပင် အစာမွောံစံင်ပွတ် မစိစောန်တံ အပွဲသွာံ ၂၀၁၄ ဂံ ကောန်ဇုန်မဲ့လွိုဟ် ၇၁ ကိုပ်ကွံ စံင်သွး ကိုမာန် ကျိုင်ဂံ သွာံ ၂၀၁၇ တေမ္မး ဒိုစိုပ် ၇၅ ကိုပ်ကွံ တတက်ကျိုင်ရေင်။



ကွးဘာ ၃၀၀၀၀ တွ သွက်ဝံ့ဆက်တိုန်ဘာဂံ စရိတ်ထံက်ပင်ဘာ ဝံ့မာန်ရေင်။
အပွဲဂံ မဒိုမွိုဟ်ဗြေပ်ရေင်။



အလုံချင်ဗွာမဲ့ မွိုဟ်ဗြေပ်ကိုဂပ်ဝံ ပြကောဋီကိုဋ် ကောံ ကောန်ဇုန်မဲ့လွိုဟ် ပွမရေင်တွိုင် သွက်ပရေင်ထတ်ယုက်ဂံ တတက်ဝံ့မာန်ရေင်။

သွက်ဝံ့ဒိုက်ဖိုညးချင်ကွာန်မာန် ပွမလေိုက်ကိုတမ်ရိုဟ် မွိုဟ် ကောံ ဂကောံမွိုဟ်မဲ့ကိုဗြဟတ်ဂမ္တိုင် ညံင်ဝံ့မံက်ကျိုင်မာန်

ဂကောံတိုက်ကြံဂွးကပ်ဝံ ပွဲအရာခွဲပဒို ဘဝအနာဂတ်တတက် သွက်မွိုဟ်ဂမ္တိုင်တံဂံ အရာမနွံပိုက်ကို ပရေင်စိုန်ညှီဝံ့ဝံ့ ရိုပင်ကိုတို့ ညှိဒကေပ်အစောံစရာမွိုဟ် ဝံ့တတက်ခိုဟ်တိုန်ဂံလေင် ကောံဗဒိုဒိုင်ဖိုဟ်ရ။

ကမ္ဘောန်



လွိုဟ်မွိုဟ် ၂၀၀၀၀၀ တံဂံ ဣဝံ့ဩန် ကောံ ပရေင် ရေင်တွိုင်ကမ္ဘောန်တိုက်ကြံဂမ္တိုင် ပိုတို တတက်ကျိုင်မာန်ရေင်။

ပရေင်လေိုက်တမ်ရိုဟ် ကမ္ဘောန်ပရေင်ပိုန်ဌာပ် ပုဂ္ဂလိကတံဂံ ဒိုကိုစိုပ် ဣဒ်ဒင်လာ ၂၀၀ ပြကောဋီကိုဋ် နွံကျိုင်ရေင်။

ဆဂံသွးဟံက လွိုဟ်မွိုဟ် ကိုပ်ကွံတံလေင် ပရေင် ရေင်တွိုင် ဆက်စွောံ (ဖုင်) ဝံ့ကျိုင်ရေင်။

သွာံဖန်ဗဒိုကို ကမ္ဘောန်ကိုတ်မာန် ထံက်ပင်ရိုပင်ကိုကဏ္ဍ ပုဂ္ဂလိကဗြဟတ်ခိုဟ်ရေင်

ဖအောန်ဖျေံပရေင်ဒိုက်ဝါတ်တို့ ညှိဒကေပ်ဝံ့တတက်မာန်ဂံ ဝံ့ဖန်ဗဒိုကိုကမ္ဘောန်မာန်ဂံ နွံပိုက်ဒိုင်ကို ပရေင်ဖေါအ်ဗြေပ်ပိုန်ဌာပ်ရ။ ဂကောံတိုက်ကြံဂွးကပ်ဝံ ဝံ့တပ်စွေဟ် ပရေင်ဒိုက်ဝါတ်မာန်ဂံ အရာမနွံဗဒိုကိုမံင်ကမ္ဘောန်မာန် ကဏ္ဍပရေင်ပိုင်ဌာပ်ပုဂ္ဂလိက ဗြဟတ်ခိုဟ်မဲ့ ဝံ့မံက်တိုန်မာန် ရန်တို့တို့ ကောံဗဒိုင်ရ။